



Apple, Apple Find My, Apple Watch, Find My, iPhone, iPad, iPadOS, Mac, macOS and watchOS are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. IOS is a trademark or registered trademark of Cisco in the U.S. and other countries and is used under license.



Press

- battery capacity: 3.7V 130mah.
- working time: depending on buzzer useage 5-6 months per charge.
- charge time: 1.5 hours.
- waterproof: IPX7.
- USB- Type C: over voltage protection.
- built in buzzer: 100 db sound.

IMPORTANT:
BOOMTAG is waterproof, but please make sure the USB-C port is dry and clean before charging.

Hereby, Boompods declares that the radio equipment type
[Tracker with Bluetooth] is in compliance with Directive 2014/53/EU.
FCC ID: 2A36Q-TAGRE









Apple, Apple Find My, Apple Watch, Find My, iPhone, iPad, iPadOS, Mac, macOS und watchOS sind Marken von Apple Inc., die in den USA und anderen Ländern registriert sind. iOS ist eine Marke oder eingetragene Marke von Cisco in den USA und anderen Ländern und wird unter Lizenz verwendet



Press

- battery capacity: 3.7V 130mah.
- working time: depending on buzzer useage 5-6 months per charge.
- charge time: 1.5 hours.
- waterproof: IPX7.
- USB- Type C: over voltage protection.
- built in buzzer: 100 db sound.

WICHTIG:
BOOMTAG ist wasserdicht, aber bitte stellen Sie sicher, dass der USB-C-Anschluss trocken und sauber ist, bevor Sie aufladen.

Die Konformitätserklärung finden Sie unter:
<https://www.boompods.com/product/boomtag>
 Hiermit erklärt Boompods, dass das Funkgerät [Tracker mit Bluetooth]
 der Richtlinie 2014/53/EU entspricht.
 FCC ID: 2A36Q-TAGRE



www.boompods.com

